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Onderwerp: Schriftelijke vragen inzake annuleren project Convident 

Sinds 2015 zijn onze fracties betrokken bij het project Skejby in Zwolle op initiatief van Zwollenaar 
Job Boersma. Zijn bedoeling was om in navolging van het project in Aarhuus Denemarken, dat sinds 
de jaren ‘70 van de vorige eeuw succesvol ex-gedetineerden re-integreert middels een 
samenwoonproject met studenten, dit concept te vestigen in Zwolle. 

Dit initiatief heeft geleid tot het oprichten van een denktank waarbij de Penitiaire Inrichtingen, 
Limor, Justitie, Delta Wonen, De Herberg, de Reclassering, Exodus, de gemeente Zwolle (afdeling 
bijzondere doelgroepen), Kroek & Partners, Cubicco en enkele raadsleden betrokken waren. 

Er leek na de start in 2016 niet veel meer voor nodig te zijn om binnen afzienbare tijd een 
voorziening in Zwolle te kunnen realiseren. Er was breed draagvlak en er waren partijen betrokken 
die bereid in en staat zijn om dit project te kunnen initiëren.  

Na de teleurstelling dat de komst van een Exodushuis (voor opvang van bijna ex-gedetineerden die 
hun leven gemotiveerd een andere wending willen geven) in Zwolle in 2012 werd tegengehouden 
leek er dan toch perspectief te komen voor ex-gedetineerden, die gemotiveerd zijn om uit de 
criminaliteit te stappen om een nieuw leven op te bouwen.  

Dit project is er uiteindelijk niet in die vorm gekomen, maar Limor en Delta Wonen hebben wel in 
2019 het project Convident gelanceerd om in de nieuwe studentenflat een project te starten waarin 
mensen in de laatste fase van hun detentie gaan samenwonen met studenten, gebaseerd op het 
concept Skejby.  

Tot onze verbazing werden wij deze week geïnformeerd dat het project om financiële redenen toch 
niet doorgaat. Wij hebben daarom de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met de oorzaak van het niet doorgaan van dit project en kan zij ons 
informeren daarover? 

2. Is het college het met ons eens dat vernieuwende concepten die kunnen bijdragen aan 
integratie van ex-gedetineerden die willen rehabiliteren, moeizaam van de grond komen? 

3. Is het college het met ons eens dat in een stad als Zwolle een reclasseringstraject naar een 
voorbeeld dat bewezen 21 % minder recidive kent dan andere reclasseringstrajecten en 
derhalve zowel maatschappelijke als financiële winst levert, zoveel toegevoegde waarde 
heeft dat dit nu niet opnieuw mag mislukken? 

4. Zo ja, wat kan en wil het college doen om het project Convident toch te doen gelukken? Zo 
nee, waarom niet? 

GroenLinks 

Patrick Pelman 

ChristenUnie 

Jolien Elshof-Rook 


